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Sitno, 24 sierpnia 2018 r. 

ST.0002.VII.52.2018 

 

Protokół Nr LII/2018 

R a d y G m i n y 

w Sitnie 

z dnia 24 sierpnia 2018 roku 

 

Porządek obrad: 
1. Otwarcie obrad sesji. 

2. Stwierdzenie quorum i przyjęcie porządku obrad. 

3. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

4. Podjęcie uchwał: 

 w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości (294); 

5. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Wójta Gminy. 

6. Interpelacje i zapytania Radnych – odpowiedzi. 

7. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Radni obecni: 

1. Chaińska Joanna 

2. Klikicki Krzysztof 

3. Mazurek Janusz 

4. Wydmański Władysław 

5. Torba Janusz 

6. Gąsior Tomasz 

7. Kozak Leszek 

8. Biłant Tomasz  

9. Łazorczyk Tomasz 

10. Chmiel Teresa 

11. Szawarski Ryszard  

12. Sokołowski Dariusz 

13. Tokarz Kazimierz 

Radni nieobecni: 

1. Polski Robert 

2. Ryszczuk Jan 

 

Ad. 1 

Otwarcie obrad 

Pan Krzysztof Klikicki – Przewodniczący Rady otworzył obrady LII Sesji Rady 

Gminy Sitno. Na wstępie powitał Wójta Gminy Sitno Pana Mariana Bernata, Skarbnik Gminy 

Panią Jolantę Hryciuk, Kierownik GOPS Panią Barbarę Tor, Dyrektor Centrum Kultury  

z Biblioteką w Sitnie Panią Agnieszkę Grzesiuk oraz radnych i gości. 

Obrady rozpoczęły się o godz. 12.00 i trwały do godz. 15.00. 
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Ad. 2 

Stwierdzenie quorum i przyjęcie porządku obrad 

 

Pan Przewodniczący zaznaczył, że na sali obrad obecnych jest 13 radnych, wobec 

czego zachowane zostało wymagane quorum do podejmowania prawomocnych uchwał.  

Zaproponował, żeby do porządku obrad dołączyć rozdanie nagród za osiągnięcia sportowe  

i za osiągnięcie wysokich wyników w nauce oraz zabranie głosu przez mieszkańców Karpia. 

Poprosił również o dodanie protokołu z ostatniej sesji. 

 Pan Wójt zabrał głos zaproponował, żeby do porządku obrad dodać uchwałę w 

sprawie zmiany uchwały budżetowej gminy na rok 2018. Zmiana budżetowa spowodowana 

jest otrzymaniem środków za fundusz sołecki. 

 

 Na sali obrad jest 13 radnych. 

Pan Przewodniczący zapytał, czy występują jeszcze jakieś uwagi dotyczące porządku 

obrad? Następnie poddał go pod głosowanie.   

W głosowaniu jawnym głosowało 13 Radnych. Za podjęciem porządku obrad 

głosowało – 13 radnych, wstrzymało się – 0, przeciw – 0 

 

Po podjęciu porządku obrad Pan Wójt rozdał dyplomy, nagrody oraz stypendia 

utalentowanej młodzieży. 

Następnie głos zabrali mieszkańcy z Karpia, którzy to domagali się usytuowania 

dodatkowych przystanków w ich miejscowości. Prośbę swą motywowali tym, że prywatni 

przewoźnicy nie chcą zatrzymywać się w niewyznaczonych miejscach. Kierowcy zaś za 

postój muszą płacić wysokie kary. 

Pan Wójt oznajmił, że sprawą przystanków zajął się już dużo wcześniej. Obiecał, że 

na spotkaniu z mieszkańcami w sołectwie, zastanowi się, co dalej zrobić w tym temacie . 

Nadmienił również, że to nie jest w gestii gminy, tylko GDDKiA. 

Pan Kazimierz Tokarz zaznaczył, że jest jedno miejsce na przystanek, a dokładniej 

dawny plac buraczany. 

Pan Wójt odpowiedział, że nikomu nie zabrania wjeżdżać na plac. 

Pan Przewodniczący oznajmił, że jeżeli będzie potrzeba Rada Gminy może podjąć 

stanowisko uchwałą. 

 

Ad. 3 

Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków 

 

 Na sali obrad jest 13 radnych.  

Przewodniczący Rady Gminy zaproponował, by w skład Komisji Uchwał i Wniosków 

weszli nw. Radni: Pan Ryszard Szawarski, Pani Teresa Chmiel, Pan Janusz Torba. 

  

Zgłoszeni kandydaci wyrazili zgodę na pracę w Komisji i zostali powołani do jej 

składu przez Radnych- 10 głosami za, wstrzymało się - 3, przeciw- 0.  
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Ad. 4 

Podjęcie uchwał 

 

Obecnych 13 radnych.  

Pan Przewodniczący Krzysztof Klikicki poprosił Panią Teresę Chmiel o odczytanie 

projektów uchwał. 

Pani Teresa Chmiel odczytała kolejno projekty uchwał celem ich podjęcia: 

 

1. Uchwała Nr LII/294/2018 Rady Gminy Sitno z dnia 24 sierpnia 2018 r. 

w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości 

 

 Brak pytań. 

 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie omówioną 

Uchwałę. 

W głosowaniu jawnym głosowało 14 Radnych. Za podjęciem porządku obrad 

głosowało – 14 radnych, wstrzymało się – 0, przeciw – 0. 

  

2. Uchwała Nr LI/295/2018 Rady Gminy Sitno z dnia 24 sierpnia 2018 r. 

w sprawie zmiany uchwały budżetowej gminy na rok 2018 

 

 Pani Skarbnik w skrócie omówiła uchwałę. 

 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie omówioną 

Uchwałę. 

W głosowaniu jawnym głosowało 13 Radnych. Za podjęciem porządku obrad 

głosowało – 13 radnych, wstrzymało się – 0, przeciw –0. 

 

 

Pan Przewodniczący poinformował o terminie składania oświadczeń majątkowych, 

który upływa 16 listopada, który zobowiązuje Radę Gminy do złożenia oświadczeń na dwa 

miesiące przed końcem kadencji. Zostały przekazane radnym puste druki oświadczeń 

majątkowych wraz z informacją dotyczącą ich wypełniania. Poinformował także o Pucharze 

Przewodniczącego Rady Gminy, który odbędzie się 26 sierpnia 2018 r. o godz. 17.00 w 

Jarosławcu. Wspomniał również o uroczystościach Bitwy pod Komarowem. 
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Ad. 5 

Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Wójta Gminy 

 

Pan Wójt poinformował o planowanych i wykonanych inwestycjach: 

1. Igrzyska Wojewódzkie – 3 miejsce; 

2. Dożynki powiatowe; 

3. Dożynki Gminne – 2 września w Czołkach; 

4. Puchar Przewodniczącego Rady Gminy; 

5. Przetarg OZE (kolektory, kotły) – kolejny przetarg, problem z realizacją ze względu 

na brak firm wykonawczych; 

6. Przetarg budynku UG Sitno; 

7. Przetarg rozstrzygnięty - Senior plus; 

8. Dach w Szkole w Horyszowie Polskim; 

9. Przygotowane zebrania sołeckie w sprawie zebrań funduszu sołeckiego; 

10. Bitwa pod Komarowem; 

11. Dofinansowanie Zespołu Szkół w Kornelówce; 

12. Przyłącze do Szkoły Podstawowej w Sitnie – hydrant; 

13. Drogi; 

14. Nadleśnictwo -  środki na remont drogi; 

15. Kliniec; 

16. Przystanki; 

17. Internet szerokopasmowy „światłowód”; 

18. LGD 2 projekty – świetlica w nowej kolonii, ścieżki rowerowe; 

19. Szkody łowieckie; 

20. Informacja od Nadleśnictwa - zagrożenie lasów spowodowane przez kornika; 

21. Szkody w plantacjach chmielu i innych plantacjach; 

22. Remonty w szkołach; 

23. Budżet; 

24. Urzędnik Wyborczy; 

25. Szacunki na samochody OSP; 

26. Oświadczenia majątkowe; 

27. Gmina dostała 85 tys zł na doposażenie OSP ( udział UG Sitno 1%). 
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Ad 6 

Interpelacje i zapytania Radnych – odpowiedzi 

 

Pan Władysław Wydmański zabrał głos zapytał, kiedy będą montowane kolektory 

słoneczne i piece? 

Pan Wójt zaznaczył, że zamontowana została lampa na osiedlu w Jarosławcu. Jeżeli 

chodzi o OZE(przetarg), oznajmił, że została złożona jedna oferta i ze względu na zawyżoną 

cenę, przetarg zostanie powtórzony, następna kwestia to brak rozstrzygnięcia dotyczącego 

vat. 

Pan Władysław Wydmański nadmienił, że doszły do niego z Urzędu 

Marszałkowskiego informacje, że gmina może stracić projekt. Dlatego pyta, czy tego nie da 

się przyśpieszyć.  

Pan Wójt oznajmił, że projekt jest ważny do grudnia 2019 r. Zaznaczył, że firmy nie 

składają ofert, bo nie mają ludzi do pracy.  

Pan Władysław Wydmański zaproponował, żeby zrobić zebranie z mieszkańcami  

w powyższej sprawie. 

Pan Wójt odpowiedział, że spotkania w poszczególnych miejscowościach odbędą się 

po wygranym przetargu. 

Pan Władysław Wydmański oznajmił, że na tą chwilę solary i tak już nie będą tak 

wydajne i montaż można odłożyć w czasie, ale jeśli chodzi o kotły to jest zdania, że trzeba 

dołożyć wszelkich starań, żeby zostały zamontowane w tym roku. 

Pan Wójt oznajmił, że po przetargu gmina będzie wiedzieć, na czym stoi. 

Pan Janusz Torba poprosił o przesypanie drogi kamieniem – w stronę chmielu. 

Pan Wójt zaznaczył, że gmina wyrobiła się z decyzją środowiskową dotyczącą drogi – 

„schetynówki”. Wspomniał o drodze w Jarosławcu, na którą została podpisana umowa. 

Pan Tomasz Biłant poinformował, że składał dwukrotnie zapytanie, co zrobić ze 

śmieciami, które zostały po remoncie pod budynkiem remizy OSP w Stabrowie. Zapytał, czy 

mają kogoś wynająć na koszt gminy? Czy też firma, która zainkasowała gaże z pieniędzy 

podatników to uprzątnie? Gmina na tą chwilę nie podjęła żadnych kroków w tym kierunku. 

Jest mu wiadome, że firma, która wykonywała prace na terenie budynku dysponuje koparką  

i sprzętem, który mogłaby wykorzystać do uprzątnięcia tych śmieci. 

Pan Wójt odpowiedział, że firma gaży jeszcze nie otrzymała. Zaznaczył, że na terenie 

jest gruz, a Pan Tomasz Biłant ostatnio gruzu potrzebował, dlatego też w ramach współpracy 

może dostarczyć go Panu Tomaszowi. 

Pan Tomasz Biłant odpowiedział, że nie jest nim zainteresowany. 

Pan Wójt dodał, że przy budynkach nie jest wykoszone. Firmie zostanie potrącone za 

energię. Jest w posiadaniu oferty firm na ocieplenie budynków w Stabrowie i Stanisławce. 

W Sitnie nadal remontowany jest chodnik - pracownikom kończą się umowy, chciałby żeby 

chodnik w Sitnie został zakończony, dlatego też zastanawia się nad ich przedłużeniem.  

Pan Ryszard Szawarski poprosił o tablice informujące o zakazie wysypywania śmieci 

na dawnej wadze buraczanej w Jarosławcu. 

Pan Wójt odpowiedział, że postara się daną prośbę wykonać. Wspomniał  

o odtworzeniu drogi w Jarosławcu. 
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Pan Tomasz Gąsior zapytał o ciśnienie wody, wspomniał o opryskaniu tarniny na 

drodze w Rozdołach koło Pana D. Drogi „po scaleniowe” zostały wypłukane przez ulewy. 

Nadmienił o przystanku. 

Pan Wójt poinformował o podziale działki, poprawionych drogach, równiarce. 

Pan Tomasz Łazorczyk poprosił o poprawienie dróg po ulewach. 

Pan Wójt oznajmił, że na spotkaniu sołeckim razem z mieszkańcami podejmą decyzję 

w powyższej sprawie. 

Pan Kazimierz Tokarz zapytał, kto będzie szacować szkody? 

Pan Wójt odpowiedział, że sołtysów zastąpiły ODRy. Nadmienił o szkodach 

szacowanych w Jarosławcu i Bożym Darze. 

Pan Tomasz Gąsior poprosił o znak 8T na drogę pomiędzy Horyszowem Polskim,  

a Stanisławką. 

Pan Wójt oznajmił, że jest to droga publiczna i przez to gminie mogą cofnąć dotację. 

Pan Leszek Kozak zapytał, co zrobić po rozbiórce z papą? 

Pan Wójt wspomniał o PSZOKU, oponach, starych meblach. 

Pan Janusz Mazurek zapytał o utylizację azbestu. 

Pan Wójt odpowiedział, że organizacją przetargu na utylizację azbestu zajmuje się 

Urząd Marszałkowski w ramach funduszu Szwajcarsko – Polskiego (lista chętnych to około 

127 osób).  

Pan Władysław Wydmański zapytał, czy ta firma zdejmuje azbest.  

Pan Wójt zaznaczył, że azbest można zdemontować na własną rękę lub zlecić to firmie 

– nie jest to odpłatne. 

Pani Agnieszka Grzesiuk poinformowała radnych o dożynkach w Cześnikach.  

W skrócie omówiła harmonogram imprezy. Wspomniała o innych imprezach organizowanych 

przez Centrum Kultury z Biblioteką w Sitnie. 

Pan Kazimierz Tokarz wyjaśnił temat oznakowania dróg.  

Pan Tomasz Gąsior zaznaczył, że wolą mieszkańców było zapytanie Pana Wójta o 

znak 8T. 

 

Ad.7 

Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji 

 

Pan Przewodniczący poinformował, że protokół dostarczony został tydzień wcześniej 

razem z projektami uchwał na sesję. 

 

Protokół z sesji Rady Gminy o numerze LI/2018 z dnia 27 lipca 2018 r został przyjęty 

jednomyślnie. Za przyjęciem protokołu głosowało – 13 radnych, wstrzymało się – 0, przeciw – 

0. 
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Ad. 8 

Zamknięcie obrad sesji 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad sesji Przewodniczący Rady Gminy podziękował 

zaproszonym gościom oraz Radnym za czynny udział w obradach sesji.  

Następnie Przewodniczący Rady Gminy zamknął sesję słowami: 

 

„Zamykam obrady dzisiejszej sesji” 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokołował: 

Krzysztof Prokopowicz         

          Przewodniczący  

          Rady Gminy 

          Krzysztof Klikicki 


